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Notulen Algemene Ledenvergadering, 24 oktober 2007, Studienberatung, Templergraben 83 Aachen 
 
Aanwezig: Chris Beckers, Ben A’Campo, Roy Dolmans, Bram Faaij, Arjan Gelissen, Henri Hazen, Bart Höppener, 
Rob Krewinkel, Patrick Loijens, Ruud Rademakers, Irene de Wispelaere, André Xhonneux, Luc Hamers en 
Wendy Robben. 
 
Afgemeld: Er zijn geen afmeldingen 
 
1. Opening 
 
De voorzitter opent de vergadering om 19:20. Hij heet iedereen van harte welkom en vraagt iedereen zijn/haar 
GSM uit te zetten. Ook wijst hij er op dat er een rookverbod tijdens de vergadering geldt. 
 
2. Vaststellen definitieve agenda 
 
De agenda wordt zonder wijzigingen aangenomen. 
 
1. Opening 
2. Vaststellen definitieve agenda 
3. Notulen van de Algemene Ledenvergadering d.d. 25 april 2007 
4. Ingekomen stukken 
5. Bestuursmededelingen 
6. a. Financieel overzicht 
    b. Verslag kascontrolecommissie 
    c. Ontslag kascontrolecommissie 
7. Bestuursverkiezingen 
8. Semesterverslagen van de diverse commissies 
9. a. Samenstellen van de commissies 
    b. Benoeming nieuwe kascontrolecommissie 
10. Rondvraag 
11. Uitdelen attenties 
12. Sluiting 
 
3. Notulen van de Algemene Ledenvergadering d.d. 25 april 2007 
 
 - Arjan Gelissen en Irene de Wispelaere ontbreken bij de afgemelde leden 
 - Bij punt 4: Mechelke Hamers moet met achternaam vermeld worden 
 - De afmeldingen van Arjan Gelissen en Irene de Wispelaere moeten vermeld worden bij de ingekomen stukken 
 - De afmelding van de OHB voor de ALV moet vermeld worden bij de ingekomen stukken 
 - Lisanne zou niet naar het Stichtingsdiner gaan, maar Luana 
 - Bij punt 6C: bedankt Henri Hazen en niet Benjamin Wilkosz de penningmeester. 
 - Bij punt 8 Accie moet vermeld worden dat de declaratie van Dominik binnen de commissie wordt opgelost 
 - Bij punt 8 Accie: 'C.A.S.F.-leden' moet vervangen worden door 'leden van het dispuut C.A.S.F.' 
 - Bij punt 8 Accie: Flutlichtanlage moet vervangen worden door een corresponderend Nederlands woord 
 - Bij punt 8 moet de oprichting van de Pumping Squad Werkgroep vermeld worden 
 - Bij punt 10 moet vermeld worden dat de flyer van de voorlichting is 
 - Bij punt 10 moet vermeld worden dat de stempels voor de zegel bestemd zijn 
 
4. Ingekomen stukken 
 
- De uitnodiging voor de jaarlijkse zomeractiviteit van de OHB 
- Het overlijdensbericht van oud-heer Jacques Prevoo 
- Uitnodiging voor „Treffen der Vereine“, georganiseerd door het Akademische Auslandsamt 
- De uitnodiging van Deutsch-Niederländische Gesellschaft voor „Treffen des Kuratoriiums“ 
- Een kennisgeving van ingevoerde wettelijke identificatieplicht door Rabobank Centraal Zuid-Limburg 
- De uitnodiging voor het OHB-diner 
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5. Bestuursmededelingen 
 
- Wegens problemen bij het beantwoorden van e-mails aan mailinglijsten, wordt voortaan een antwoord per 

BCC aan de betreffende mailinglijst gestuurd. 
- Naar aanleiding van een mail van een oud-lid krijgen oud-leden voortaan een tijd lang na het afstuderen nog 

een uitnodiging voor de Algemene Ledenvergadering. 
- Henri Hazen is alleen naar het stichtingsdiner gegaan, aangezien Luana op het laatste moment verhinderd 

was. 
- De vereniging heeft 21 leden, 1 vriend en 2 Erstsemesters. Vorig jaar waren dat 29 leden, 4 Erstsemesters en    

2 vrienden. 
 

6a. Financieel overzicht 
 
Contributie 
 
Ondanks het feit dat in het Sommersemester normaalgesproken geen contributie betaald wordt, is van één lid in 
het afgelopen semester achterstallige contributie ontvangen. 
 
SSCTH (Stichting Studie Contact TH Aken) 
 
Ook dit semester is de stichting de vereniging in de kosten van de internetpagina tegemoet gekomen. Deze 
kosten staan geboekt onder internet. Echter, op de balans zijn de inkomsten en uitgaven van het domein niet 
gelijk. De tweede rekening is namelijk pas na de sluiting van de balans door de stichting terugbetaald. Derhalve 
zal dit pas komend Wintersemester verrekend worden. 
 
Bestuur 
 
De grootste uitgaven van het bestuur zijn: 
- drank voor de afgelopen ALV (€ 34,54) 
- declaratiekosten voor het vervoer naar het stichtingsdiner (€17,60 ) 
 

Roy Dolmans vraagt waarom het vervoer naar het stichtingsdiner €17,60 heeft gekost. Henri Hazen antwoordt 
hierop dat het stichtingsdiner dit keer in de buurt van Koblenz was, hetgeen het gedeclareerde bedrag verklaart. 
 
ACCIE 
 
De enige kosten die de Accie afgelopen semester gedeclareerd heeft zijn de kosten voor het beachvolleybalveld 
(€ 98,-) en de benodigdheden voor twee grillavonden in het Westpark (€ 53,46). 
 
Introductiecommissie  
 
Op de balans van dit semester staan alleen de uitgaven voor de huur van de Grillplatz voor het 
Erstsemesterkamp. Op de balans van het komende Wintersemester zijn de overige inkomsten en uitgaven van 
het ESK geboekt. 
 
Vaste lasten 
 
Hieronder valt o.a. de aansprakelijkheidsverzekering bij Interpolis en de Postbus bij TNT post. De jaarlijkse kosten 
voor de postbus zijn € 122,-. Bij de huidige grote van de vereniging maken de vaste lasten een groot deel uit van 
de totale kosten. In het volgend semester zal gekeken worden waar bezuinigd kan worden op de vaste lasten.  
 
Overzicht 
 
Op 30 september 2007 had de vereniging: 
- € 60,03 op de lopende rekening 
- € 40,91 in kas 
- € 850,- op de spaarrekening t.b.v het lustrum 
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6b. Verslag kascontrolecommissie 
 
André Xhonneux deelt de vergadering mede dat de kas in orde is bevonden.  
 
6c. Ontslag kascontrolecommissie 
 
De kascontrolecommissie wordt door de ALV met 10 stemmen voor en 2 onthoudingen uit haar functie ontslagen. 
 
7. Bestuursverkiezingen 
 
Rob Krewinkel en Luc Hamers worden aangewezen als onafhankelijke kiescommissie. 
 
Er zijn 11 stemgerechtigde leden aanwezig. Verder is 1 lid gemachtigd. 
 
Praeses  
 
Henri Hazen stelt zich verkiesbaar. 
 
Voor: 12  Tegen: 0  Onthouding: 0  Ongeldig: 0 
 
Henri Hazen bedankt de ALV voor het vertrouwen dat in hem wordt gesteld. 
 
Quaestor 
 
Ruud Rademakers stelt zich verkiesbaar.  
 
Voor: 11  Tegen: 0  Onthouding: 1  Ongeldig: 0 
 
Ruud Rademakers bedankt de ALV voor het vertrouwen en Henri Hazen voor het inwerken. 
 
Abactis 
 
André Xhonneux stelt zich verkiesbaar. 
 
Hij stelt zich verkiesbaar, omdat deze post de enige binnen het bestuur is, die niet goed functioneert. Hij denkt dat 
hij met zijn jaar bestuurservaring in staat is de functie van secretaris goed te kunnen vervullen. Verder gaat hij zich 
inzetten voor een nauwere samenwerking met de vice-secretaris. 
 
Voor: 8   Tegen: 2  Onthouding: 2  Ongeldig: 0 
 
André Xhonneux bedankt de ALV voor het in hem gestelde vertrouwen.  
 
Bestuursgrootte 
 
Voordat er gestemd kan worden over de assessoren, moet er door de ALV eerst besloten worden, of de 
vereniging een 3, 5 of 7 mans bestuur krijgt.  
 
Om meer ervaring in het bestuur te krijgen, zou het bestuur in het komende Semester graag een 7-mans bestuur 
zien, waarbij de assessoren zich goed kunnen voorbereiden op een kernfunctie binnen het bestuur. Volgens André 
Xhonneux is dit ook mogelijk met een 5-mans bestuur, gezien de commissiecoördinatoren toch aanwezig horen te 
zijn op de bestuursvergaderingen. Henri Hazen antwoordt hierop dat de meeste coördinatoren ook bestuurslid zijn. 
Rob Krewinkel zegt hierop dat assessoren stemrecht hebben en dat dit mogelijk van invloed kan zijn. Roy 
Dolmans zegt dat een 7-mans bestuur de besluitvorming alleen maar moeilijker maakt. Ook stelt hij voor dat 
bestuursleden die tevens coördinator zijn, één van beide functies opgeven, om deze vrij te maken voor andere 
leden. Chris Beckers geeft aan dat het 7-mans bestuur een tijdelijke oplossing is.  André Xhonneux is van mening 
dat een 7-mans bestuur voornamelijk eigenbelang is, aangezien de vereniging niet gebaat is met een 7-mans 
bestuur. Een 7-mans bestuur past niet bij een een vereniging met 21 leden. 
 
De voorzitter vraagt om een schriftelijke stemming over de bestuursgrootte. 
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3-mans bestuur: 0  5-mans bestuur: 8  7-mans bestuur: 4 
 
20:25 Pauze 
 
20:42 De vergadering wordt hervat 
 
Eerste assessor 
 
Kandidaten: Irene de Wispelaere, Chris Beckers, Ben A’Campo 
 
Irene de Wispelaere wil het aantal vrouwen in het bestuur verhogen. Ben A’Campo wil zich wil extra voorbereiding 
op een mogelijk nieuwe kernfunctie binnen het bestuur in een volgend Semester. Hij denkt dit als acessor beter te 
kunnen doen. Chris Beckers heeft de ambitie secretaris te worden en is van plan veel te leren van de net gekozen 
secretaris. 
 
Ben A’Campo: 2  Chris Beckers: 4  Irene de Wispelaere: 5  Onthouding: 1 
 
Hiermee is Irene de Wispelaere als eerste assessor gekozen. 
 
Tweede assessor: 
 
Kandidaten: Ben A’Campo, Chris Beckers 
 
Ben A’Campo: 4  Chris Beckers: 7  Onthouding: 1 
 
Hiermee is Chris Beckers als tweede assessor gekozen. 
 
8. Commisieverslagen 
 
ACCIE 
 
Het geplande mountainbiken is in de zomer niet doorgegaan door slecht weer. Voor de Kölsch toer in Keulen was 
te weinig animo binnen de vereniging en deze is daarom afgelast.  
 
Het komend Wintersemester staan de volgende activiteiten op het programma: 

• Feuerzangenbowle 
• Mad-Sint party 
• Glühwein drinken op de Akense kerstmarkt 
• Nieuwjaarsduik (locatie is nog onbekend) 
• Biljarten c.q troeftoernooi 
• Carnaval  

 
Wendy Robben vraagt of er geen semesterdiner wordt georganiseerd.  
 
Volgens Ben A’Campo zou dit nog op het einde van het Semester kunnen worden georganiseerd.  
Arjan Gelissen wil voor de Batavierenrace een borg invoeren, om te vooromen dat leden zich op het laatste 
moment afmelden. Daarnaast betekenen afmeldingen een financieel risico voor de vereniging. Arjan Gelissen 
denkt aan een bedrag tussen de 30 en 50 Euro. Deze borg zal al geïnt worden voordat het financieel plaatje 
gemaakt zal worden. Het inschrijfgeld voor de Batavierenrace is 11,80 Euro. De vervoerskosten zullen zoals altijd 
een van de grootste kostenposten zijn.  
 
Roy Dolmans vraagt de Accie om een mail te sturen aan algemeen@alcuinus.de. Hierdoor worden ook oud-leden 
bereikt. Volgens hem zal dit nodig zijn, omdat het toch altijd lastig is om genoeg personen bij elkaar te vinden voor 
de Batavierenrace.   
 
Arjan Gelissen vervolgt dat de aanmelding uiterlijk op 30 November moet hebben plaatsgevonden. Ook zou er 
maar plaats zijn voor 12 buitenlandse teams. Aanmelding via sportraad is niet nodig, zoals dat bij nederlandse 
teams wel het geval is.  
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Roy Dolmans vraagt aan de Accie om de vereniging aan te melden aan RWTH University en onder de naam 
Alcuinus. Dit staat netter en is goed voor de naamsbekend van de RWTH. Hij voegt eraan toe, dat er een 
minimum aan deelnemers bestaat. 
 
Volgens Henri Hazen is het niet mogelijk om dit minimum te halen met alleen Alcuinezen. Hij stelt dan ook voor 
om bij de OHB te vragen of er interesse bestaat. Tevens zouden Duitse medestudenten en vrienden mee kunnen 
gaan.  
 
Volgens Arjan Gelissen zijn de regels veranderd  en bestaat deze ondergrens aan deelnemers per team niet 
meer. Hij wil echter toch met 25 personen deelnemen, waarvan ongeveer de helft Activitas-leden. De rest zal 
aangevuld moeten worden met oud-heren, vrienden en bekenden. 
 
Ben A’Campo vraagt aan het bestuur of de Accie ook op steun vanuit het bestuur kan rekenen. Zonder de nodige 
financiële impuls, kan Alcuinus helemaal niet deelnemen aan de Batavierenrace. Het bestuur zegt haar steun toe.  
 
Actueelwerkgroep 
 
Tot voor kort bestond deze werkgroep uit 3 leden, maar Lisanne is sinds kort afgestudeerd. De doelstelling van de 
werkgroep is om 3 nieuwsbrieven per jaar uit te brengen. Het behoud van het blaadje heeft prioriteit, al is het in 
afgeslankte vorm.  
 
Internetcommissie 
 
Volgens Roy Dolmans is er het afgelopen half jaar niet vergaderd en is er tevens niet veel veranderd op de 
pagina. De leden van de internetcommissie hebben helaas geen tijd om pagina’s te actualiseren. Het blijft 
daardoor bij het bij het up-to-date houden van het technisch gedeelte. De commissie zoekt dan ook dringend 
nieuwe leden. Roy Dolmans belooft ook na zijn afstuderen als OHB-leden actief de blijven bij het onderhoud van 
de internetpagina. Het technisch gedeelte van de activitas pagina is in grote lijnen gelijk aan de OHB-pagina. Roy 
Dolmans vraagt het bestuur te kijken op welke manier ook de inhoud vernieuwd kan worden. Volgens Roy 
Dolmans kan het informatiegedeelte over studeren in Aken van de pagina verwijderd worden, aangezien 
binnenkort weer een Nederland gedeelte op de homepage van de RWTH-pagina zal zijn. Tevens is de informatie 
op de Alcuinuspagina betreffende voorlichting grotendeels achterhaald, mede door de grote veranderingen die 
hebben plaatsgevonden door de invoering van het Bachelor/Master systeem in Aken. De commissie wil dan ook 
een digitale versie van de nieuwe flyer online te plaatsen.  
 
Henri Hazen zegt dat iedere commissie verantwoordelijk is voor haar stukje op de internetpagina. Luc Hamers 
komt met het idee om de voorlichtingspresentatie online te plaatsen. 
 
Wendy Robben stelt voor dat alle commissiecoördinatoren en bestuursleden samen alles bijwerken. Dat wil 
zeggen dat de stukjes die online geplaatst moeten worden al van tevoren gemaakt worden. Het bestuur belooft na 
deze mogelijkheid te zullen kijken. 
 
Introductiecommissie 
 
Helaas waren er dit jaar maar 2 Erstsemesters. Er zijn geen veranderingen in het programma  doorgevoerd ten 
opzichte van het van voorgaande jaar. Door het geringe aantal Erstsemester is er alleen gegrild en is de rest van 
het programma komen te vervallen. Zaterdag zijn een aantal leden nog met de twee Erstsemesters naar de 
Mölkerei en Starfish geweest, maar dit was geen officiële verenigingsactiviteit. Het programma van volgend jaar 
hangt vanzelfsprekend van het aantal aanmeldingen af. Het bestaande programma is echter goed en kan verder 
gebruikt worden.  
 
Luc Hamers vraagt of het geen idee is door het Akademisches Auslandsamt (AAA) een brief aan Nederlandse 
Erstsemesters te geven bij de aanmelding. Hierdoor zou men meer Nederlanders kunnen bereiken. 
 
Henri Hazen legt uit dat hij dit al eens heeft geprobeerd. In het verleden is hij daarvoor bij Ulricke Brands geweest. 
Daar bleek dat het AAA zelf ook een introductie voor alle buitenlanders samen. Verder wordt er door het AAA aan 
alle buitenlanders een lijst verstrekt met alle buitenlandse studentenverenigingen, waaronder Alcuinus. Het 
formulier wat Henri Hazen toentertijd aan het AAA gegeven heeft, heeft geen enkele Nederlandse Erstsemester 
gekregen. Het idee is dus op goed, maar in de praktijk werkt het helaas niet.  
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Roy Dolmans vraagt of niet iets met de prikborden op het AAA gedaan kan worden. 
 
Volgens Henri Hazen hangt er op het akademische Auslandsamt tijdens de aanmeldingsperiode een Nederlandse 
vlag, die mensen op het bestaan van Alcuinus attendeert. Het hele jaar door hangt er echter een kleinere A4-
poster met informatie over Alcuinus. Het is echter niet mogelijk om meer op te hangen, daar de plaats beperkt is 
en deze over alle buitenlandse verenigingen verdeeld moet worden. Henri Hazen belooft op de eerst volgende 
bestuursvergadering na de bestuursoverdracht de actualiteit van dit A4’tje te controleren.  
 
Luc Hamers vraagt het bestuur of het bestuur wil bekijken of andere verenigingen dezelfde problemen kennen als 
Alcuinus.  
 
Volgens Roy Dolmans kennen de meeste Chinezen en Luxemburgers zich onderling al voordat zij hier komen 
studeren. Hij stelt voor om gezamenlijk met andere verenigingen een dag te organiseren, waarop ze zich 
presenteren kunnen.  
 
Henri Hazen belooft dat hier door het bestuur heen gekeken zal worden 
 
Henri Hazen verteld over de keer dat hij bij ’t Chě Haus is geweest. Volgens hem zijn hier alleen niet Europese 
studentenverenigingen vertegenwoordigd. Tevens zijn deze verenigingen naar binnen gekeerd en zijn ze niet 
bereid om samen met Alcuinus iets te organiseren. Dit komt mede door het feit, dat in tegenstelling tot Alcuinus, 
deze verenigingen een groeiend aantal leden kent. Zo kent de Chinese studentenvereniging ongeveer 900 leden. 
De thema’s die behandeld werden spraken Henri Hazen ook niet aan. Het ging vooral over discriminatie, 
taalproblemen en leven in een andere cultuur. Voor Alcuinezen bestaan deze problemen echter niet.  
 
Roy Dolmans vraagt of het bestuur kontakt kan opnemen met Europese studentenverengingen.  
 
Volgens Arjan Gelissen weet iedere in Aken studerende Nederlander over het bestaan van Alcuinus. Het 
probleem is echter, dat een deel van deze groep alleen de Nederlandse nationaliteit bezit, maar zich verder op 
geen enkele wijze verbonden voelt met Nederland. Daarnaast weet hij uit ervaring dat er wmensen zijn die 
principieel geen lid willen worden van de vereniging. 
 
Roy Dolmans vraagt aan de voorlichtingscommissie/bestuur of ze de redenen willen achterhalen waarom dit 
laatste het geval is. Hij denkt dat dit deels te wijten is, doordat Alcuinus niet meer bij de aanmelding aanwezig kan 
zijn (door de verruimde aanmeldingsperiode). Hierdoor is een deel van het directe contact verloren gegaan. Hij 
vraagt dan ook om nog meer persoonlijk kontakt te zoeken. Af en toe lijkt het dat eerstejaars/ middelbare 
scholieren alleen Alcuinus weten te vinden als ze iets nodig hebben.  
 
Volgens Henri Hazen is dit echter niet het geval. Scholieren die om een meeloopdag gevraagd hebben én 
uiteindelijk in Aken zijn komen studeren, zijn uiteindelijk lid geworden. Dus in zoverre is er een redelijk goed 
netwerk opgebouwd. 
 
Roy Dolmans herhaalt zijn punt dat meer persoonlijk kontakt noodzakelijk is. Hij stelt voor om meer telefonisch 
kontakt op te nmen in plaats van mailen. Een mail wordt snel weggegooid, zonder goed gelezen te zijn. 
 
Wendy Robben voegt hieraan toe om te overwegen om bepaalde zaken per post te sturen in plaats van per mail, 
omdat dit toch meer aandacht trekt. Een brief moet op zijn minst opengemaakt worden en wordt daardoor eerder 
gelezen.  
Arjan Gelissen vraagt of dit tot de taken van de voorlichting valt of tot de taken van de introductiecommissie 
behoort. 
 
Henri Hazen antwoordt hierop dat hij goed beseft dat de voorgestelde ideeën veel extra werk veroorzaken. Het 
stelt voor op op de eerst volgende bestuursvergadering te bekijken hoe dit werk het beste verdeeld kan worden.  
 
Voorlichtingscommissie 
 
Het aantal leden dat actief is binnen de voorlichting ligt hoog. Afgelopen collegejaar zijn er 5 voorlichtingsavonden 
bezocht. Dit jaar wordt ook het Trevianum bezocht. Van twee scholen is echter nog niets vernomen, waaronder 
het Sophianum. 
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Roy Dolmans komt met het punt dat in het verleden altijd wel Sophianum leerlingen bij de Estsemesters waren. Hij 
vraagt zich dan ook af, hoe deze verandering tot stand gekomen is. 
 
Wendy Robben voegt hieraan toe, dat er zelfs twee OHB-leden, actief zijn op het Sophianum en er daarom altijd 
op de een of andere manier iets te regelen moet zijn. Verder zijn er nog diverse andere OHB-leden docent op een 
middelbare school. Zij verzoekt Henri Hazen dit punt aan te kaarten in zijn speach op het OHB-diner.  
 
Chris Beckers vervolgt zijn verhaal met het feit dat hij het aantal scholen in de toekomst nog verder wil uitbreiden 
en wel met het Bisschoppelijk College in Echt en diverse scholen in Maastricht. Voor de leerlingen van een aantal 
middelbare scholen in Maastricht biedt Professor Urai (professor Geologie) Master-Classes aan. Wellicht zijn 
voorlichtingsavonden op deze scholen in Maastricht via Professor Urai snel te regelen. 
 
Roy Dolmans vraagt de voorlichtingscommissie om de druk op de provincie op te voeren, zodat meer van de vele 
plannen wordt omgezet in daden. Uit eigen ervaring tijdens zijn Hiwi-Job bij de Zentrale Studienberatung weet hij 
dat de werkgroep van de provincie Limburg een te kleine rol toebedeelt aan Alcuinus.. 
 
De commissie is van plan om vaste meeloopdagen te organiseren die op o.a. voorlichtingsavonden aangeboden 
kunnen worden. Door concrete data aan scholieren voor te leggen, zijn ze wellicht eerder geneigd hieraan deel te 
nemen.  
 
Op de komende “Wissenschaftsnacht” komen 9 bussen met middelbaar scholieren. Het leeuwendeel van dit 
evenement vindt plaats rond het Kármán-auditorium. Van zes tot zeven uur ’s avonds vindt er een college plaats in 
het Nederlands. Vorig jaar zijn de scholieren onbegeleid door de stad gelopen en hebben ze maar relatief weinig 
meegekregen van de Wissenschaftsnacht. Chris Beckers stelt daarom voor om de scholieren na afloop te 
begeleiden. Door de grote aantal scholieren zou eigenlijk de hele Activitas hierbij moeten helpen. Er is geen 
voorbereiding voor nodig, enkel en alleen vertellen over eigen ervaring etc..  
 
Patrick Loijens komt met het idee om speciale RWTH-Aachen T-shirts te dragen als begeleiders, zodat de 
begeleiders in de massa opvallen.  
 
Chris Beckers antwoordt dat hij al van plan was om voor de voorlichtingscommissie T-shirts aan te schaffen. 
 
Volgens Roy Dolmans en Wendy Robben moeten er in de kelder van de Zentrale Studienberatung nog voldoende 
RWTH-shirts te vinden zijn. Chris Beckers belooft dit na te vragen bij dhr. Loggen. In het geval er nog T-shirts 
bedrukt moeten worden, dan heeft Patrick Loijens hier goede kontakten voor.  
 
Chris Beckers vervolgt dat de presentatie is opgesplitst in twee afzonderlijke presentaties. Eén presentatie gaat in 
op studeren aan de RWTH in het algemeen en de studies werktuigbouwkunde en lucht en ruimtevaart, de andere 
presentatie gaat over studeren aan de RWTH in het algemeen en de studies bouwkunde en scheikunde. 
 
De Accie beseft volgens Chris Beckers dat hierdoor niet iedereen bedient wordt. Echter, een grote groep 
scholieren zal bij deze presentaties beter aan zijn trekken komen. 
 
Luc Hamers vraagt of men zich bij scholen nu aanmeldt als zijnde RWTH Aachen University. Volgens Chris 
Beckers wordt de nieuwe naam reeds gebruikt.  
 
Wendy Robben vraagt of ze nog eens een vergadering van de voorlichtingscommissie bij kan wonen. Zij wil op 
deze avond een brainstormen houden en nieuwe ideeën verzamelen.  
 
Volleybalwerkgroep 
 
De volleybal werkgroep heeft de algemene ledenvergadering niets mede te delen .  
 
Pumping squad 
 
Het pumping squad meldt dat ze vijf dagen per week trainen en biedt aan voor gegadigden om mee te gaan 
fitnessen. 
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Mountainbikewerkgroep 
 
De mountainbikewerkgroep is gedurende het afgelopen Semester in het leven geroepen door een aantal fanatieke 
mountainbikers binnen Alcuinus. De mountainbikewerkgroep wil in het komend Wintersemester weer vlijtig gaan 
mountainbiken. 
 
9a. Samenstelling van de commissies 
 
Accie: Bart Höppener, Ben A’Campo, en Arjan Gelissen 
 
Internetcommissie: Roy Dolmans, Tim Lauterbach, Bart Höppener, Ruud Rademakers en Luc Hamers 
 
Henri Hazen vraagt aan de internetcommissie om te kijken om een andere coördinator aan te stellen op hun 
volgende vergadering. Tim Lauterbach is namelijk zelden aanwezig op bestuursvergaderingen. 
 
Introdcutiecommissie: Ben A’Campo, Ruud Rademakers, Bram Faaij. 
 
Henri Hazen geeft tevens te kennen geen coördinator meer te willen zijn van de introductiecommissie.  
 
Voorlichtingcommissie: Chris Beckers, Arjan Gelissen, Ben A’Campo, Bram Faaij, André Xhonneux, Benjamin 
Wilkosz en Henri Hazen.  
 
Actueelwerkgroep: Chris Beckers en Bart Höppener. 
 
9b. Benoeming nieuwe Kascontrolecommissie 
 
De nieuwe kascontrolecommissie wordt gevormd door Arjan Gelissen en Bram Faaij. Deze samenstelling wordt 
unaniem voor de vergadering goedgekeurd. 
 
10. Rondvraag 
 
- André Xhonneux bedankt iedereen voor het in het nieuwe bestuur gestelde vertrouwen.  
- Chris Beckers vraagt waar de notulen bewaard blijven voor komende generaties. Wendy Robben vertelt dat het 
archief bij haar in de kelder is gehuisvest.  
- Ben A’Campo wil het nieuwe bestuur succes wensen. Hij herinnert het bestuur eraan, dat zij als bestuursleden 
een voorbeeldfunctie hebben en wil hun dus vaak zien op activiteiten en verenigingsavonden.  
- Bram Faaij stelt voor om de toekomstige ledenvergaderingen sneller te laten verlopen.  
- Rob Krewinkel wenst het nieuwe bestuur veel plezier toe. Hij verheugt zich over het feit dat het bestuur dit keer 
beter gekleed is tijdens de vorige ALV. Hij vindt het echter jammer dat de penningen en voorzittershamer niet 
aanwezig zijn.  
- Wendy Robben wenst het bestuur succes en bedankt de Activitas voor het grote animo voor het OHB-diner. 
Wendy Robben vraagt of de postzegel reeds bij Roy Dolmans is. Dit is echter niet het geval.  
- Luc Hamers wenst het bestuur succes en plezier toe. Hij looft het werk van het informatiecommissie. Hij 
herinnert de Acci eraan om ook OHB-leden, oudleden en ereleden voor activiteiten als de Batavierenrace te 
vragen. Hij vraagt het bestuur om al eens te denken over het lustrum wat over twee jaar plaats heeft.  
- Roy Dolmans herinnert het bestuur aan het sponsorcontract wat hij aan de secretaris gegeven heeft. Een 
soortgelijk principe zou ook voor het lustrumfeest bij Alcuinus gebruikt kunnen worden. Verder stelt Roy Dolmans 
voor om op het lustrum ook personen als de burgemeester van Aken, de gouverneur etc. te vragen. Op deze 
manier kan de aandacht nogmaals gevestigd worden op studeren in Aken. Hij geeft de tip om oud-heer Frans 
Kremer te vragen. Deze heeft zich eerder bereid getoond om te helpen bij de organisatie van het lustrum. Verder 
vraagt Roy Dolmans hoe het zit met de financiering van het komende OHB-diner voor de Activitasleden. Henri 
Hazen vertelt dat de bijdrage gelijkmatig is verdeeld over het aantal aanmeldingen. Daarbovenop wordt nog 2,50 
Euro gedoneerd uit de verenigingskas.  
- Ruud Rademakers bedankt de rest van het bestuur. Hij wil zich verder ontplooien in het komend half jaar.  
 
 
 
11. Uitdelen attenties 
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Henri Hazen reikt de bul uit aan Arjan Gelissen en looft hem voor het vele werk wat hij in korte tijd heeft verzet.  
 
12. Sluiting 
 
De voorzitter bedankt iedereen voor zijn/haar aanwezigheid en sluit de vergadering om 22:40.  

 
 
 
Praeses:        Abactis: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Henri Hazen        André Xhonneux 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 


